
Ràdio Quart va començar les seves émissions l'any 
1989, impulsada per l'Associació Tarannà. Des de 
llavors i fins a l'actualitat s'ha convertit en una 
emissora municipal de referència, arribant als 
15.000 oients. El seu director des de 1999, Jordi 
Fornells (Aiguaviva, 1979), ens explica en aquesta 
entrevista la clau d'aquest èxit, i algunes de 
últimes novetats.

Jordi Fornells
director de Ràdio Quart
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Corn vas a anar a parar a Ràdio Quart?
Jo escoltava l'emissora perqué m'agradava la 
música que hi posaven, i un dia vaig sentir un 
anunci que buscaven locutors i m'hi vaig presentar.

Encara en busqueu de locutors?
Ràdio Quart està oberta a tothom, però s'ha de 
tenir clar que aprendre a ser locutor requereix 
temps i paciència, i poca gent està hi està realment 
predisposada.

municipal.
El proper 9 de gener, i tindrà Noe els dimarts de 9 a 
10 del vespre. Serà un magazine en que es parlará 
dels resultats esportius, de les informacions 
municipals, de les activitats i també comptará amb 
entrevistes. La directora i presentadora será Úrsula 
Madueño, una noia amb molta experiéncia en el 
món de la ràdio, que va comengar a Quart -on hi ha 
viscut molts anys- i ha treballat als 40 principals, a 
Ràdio Girona i Ràdio Barcelona.

Aviat estreneu un nou espai sobre informació És el primer cop que es fa un programa


